附錄 a Annex a

## 「邊學・邊畫」海洋公園繪畫比賽

## "We Learn · We Draw" Ocean Park Drawing Competition 2024/25

## 學校報名表格 School Application Form

## 報名須知

1. 填寫本報名表格前,申請學校請先細閱**「參加學校須知」。**(有關詳情,可瀏覽 <a href="https://www.edb.gov.hk/tc/arts/welearnwedraw">https://www.edb.gov.hk/tc/arts/welearnwedraw</a>),
或掃描右方二維碼)



- 2. 申請學校將已填簽的表格掃描並儲存為PDF格式,然後經上述網**頁內的連結**上載表格報名。
- 3. 網上遞交報名表格:由2025年1月9日上午9:30至1月13日下午11:59 (名額有限,額滿即止。)
- Please read the Notice to Participating Schools carefully before completing this application form. (For details, please visit <a href="https://www.edb.gov.hk/en/arts/welearnwedraw">https://www.edb.gov.hk/en/arts/welearnwedraw</a>) or scan the QR code on the right.)
- 2. Applicant schools shall scan and save the completed application form in PDF format, and submit the scanned copy of this application form via the online platform.
- 3. School online application period: **From 09:30 a.m. 9 January to 11:59 p.m. 13 January 2025** (Limited quota; first come, first served.)

學校必須派出 10 名學生參賽,並於比賽當日(2025 年 3 月 28 日或 2025 年 4 月 3 日) 由 2 名教職員(其中一名必須為負責教師) 帶領學生報到。

Each school have to send **10 participating students** in the competition. Each participating school should assign **two school staff** (one of them must be the teacher-in-charge) to accompany their students on the day (28 March 2025 or 3 April 2025) of the Competition.

學校名稱 Name of School:			
負責教師姓名 Name of Teacher-in-ch	arge:		
聯絡電郵地址 Email Address:			
聯絡電話 Contact No.:			
校長姓名 Name of Principal:			
校長簽署 Signature of Principal:			校 印 School Chop
日期 Date:			